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1.  Welkom en inspiratiemoment door de voorzitter 

 Tekst “vrijwilligers” 

 
 

2.  Goedkeuring verslag van de vergadering van de Algemene vergadering 

van 25.10.2013 en de Raad van Bestuur van 16.12.2013 

 
De aanwezigen keuren het verslag Algemene Vergadering van 16 december 

2013 goed. 

 
 

3.  Onderzoek positionering in het landschap van de sportfederaties / 

analyse van de dienstverlening van OKRA-SPORT (Jeroen Scheerder) 
 Presentatie Jeroen Scheerder (KULeuven) 

 Piet: wat is de concrete impact voor de trefpunten voor de dataverzameling 
Hoe gaat dit aangepakt worden en op welk niveau? 

 
Jeroen: het is niet de bedoeling om leden te gaan aanspreken om cijfers op te 
vragen.  

Misschien zullen we wel bij een aantal mensen een interview afnemen. 
 

Wat met de regiowerking? Daar moet gekeken worden hoe zij aan sport doen, of 
hoe zij dit zien. 
 

Jozef: zullen de resultaten van dit onderzoek invloed hebben op het decreet? 
 

Jeroen: dit kunnen we hopen. Het is een onderzoek die zeker de nodige 
belangrijke informatie zal verschaffen, los van het feit of deze dan beleidsmatig 

een invloed zal kunnen hebben. De invloed naar het beleid moeten we dan 
afwachten. 

 

 

4.  Statutaire zaken: goedkeuring aanpassing begroting 2014 – 
goedkeuring rekeningen 2013 

Frank 
Massoels 

PowerPointpresentatie (bijlage) 

Ingrid VK 
De brandverzekering en omniumverzekering daalt jaar na jaar: 

In 1 jaar werd éénmalig 3 jaar aangerekend, maar dit is nu 
rechtgetrokken 

 
Totale uitgaven: foutje in de presentatie, dit moet zijn: 7210.40 
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MINDER dan begroot 

Frank 
UITGAVEN 

Begrotingsaanpassing: 

Subsidie: 

610: sportaccommodatie: 11.200 meer voor het project ECT en VEF 

20.200 euro extra = Nieuwe berekening van huurprijs: op basis van 

voltijdse equivalenten (niet meer op basis van m2)  

We moeten nu ook betalen voor het gebruik van het ICT en netwerk 

per voltijds equivalent + huur computers 

 
611: werkingskosten: 

“Aankopen goedgekeurd door Bloso”  

dit is een nieuwe rekening omdat we nu pas de goedkeuring kregen 

voor Exact en het LAP programma (verschuiving van post 63 naar 611) 

 
Verplaatsingsonkosten: 7.700 euro extra 

 
Kosten informatie en promotie: er was maar 500 euro voorzien, maar 

alle aankopen safety shirts, fleece en dergelijke moet hier nu 

onderkomen 

 
Dienstverlening organisaties: 

Andere medewerkers: samenwerking 66.500 liggen vast in de 

projecten Veilig Elektrisch Fietsen én Elke Club Telt + project Jeroen 

Scheerder voor 15.000 werd ook al opgenomen om het effect te zien 

(moeten we straks nog bespreken en goedkeuren) 

 
Kosten vergadering en sociaal secretariaat: 1800 euro extra op basis 

van cijfers van het vorige jaar 

 
Afschrijvingen: een daling van 11.550 door een verschuiving van deze 

post naar “Aankopen goedgekeurd door Bloso” (zie rekening 611) 

 
Geen afschrijvingen meer voor de computers, want deze worden 

geleased (deze post zal dus uitdovend werken) 

 
Totale uitgaven: 7210.40 meer dan begroot 

(minder uitgaven door het wegvallen van een loonkost en wegvallen 

van het project ETT) 

INKOMSTEN 
701: zelfde aanpassing (de verschuiving van polo’s en zo verder) 

 
6.000 euro extra van de VIA (Vlaanderen in Actie) middelen: extra 

korting die we krijgen voor uitbetaling van de dertiende maand. 

(dertiende maand was reeds bestaande bij OKRA-SPORT)  

6.000 is een structurele inkomst (zal elk jaar terugkomen) 
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VERLIES 
18.219,99 euro 

Bespreking 
Kosten onderzoek Jeroen Scheerder? 

Dirk: zal een meerwaarde zijn voor OKRA-SPORT, maar dan misschien 
te spreiden over twee jaar 

Jan Omey: we kunnen het niet maken van het onderzoek niet te doen 

Ingrid P: we nodigden Jeroen uit om ook in het kader van ECT te 
zorgen voor een verbetering op ons niveau/ het bovenlokale. Zo lopen 

we eigenlijk het proces mee door zoals de trefpunten dit doen met de 
themaboxen. 

Jozef: naast de seniorenraad mogen we zeker ook niet de SPORTraad 
vergeten! 

Piet: als we wetenschappelijk bezig zijn, geeft dit extra cachet aan ons 

werk. We moeten ook vertrouwen op het feit of dit impact heeft op het 
decreet en beleid toe, moeten we een beetje afwachten. 

Ingrid P: los van het beleid, zal het zeker ook wegen op onszelf, op 
algemeen om nog beter te ondersteunen. 

 
Alle aanwezigen gaan akkoord 

 

 

5.  Stand van zaken projecten: 

– Veilig elektrisch fietsen 
– ECT 
           – forumdagen: rondvraag 

            – tussenstand aanvragen 

 De correcte cijfers VEF zijn steeds te vinden op de website 
www.okrasport.be in een onderverdeling per regio. Deze 

gegevens krijgen 2 maal per week een update. De cijfers 
hieronder zijn dus enkel benaderingen en schattingen: 

VEF 
Roeselare: 12 trefpunten die meedoen met de cursus. 1 cursus ging 
reeds door en is goed verlopen 

 
Brugge: 10 gepland.  

Problemen met 1 lesgever, maar dit werd opgelost. 

 
Oostende: 12 sessies: nog geen reacties van de voorbije vormingen 

 
Oost-Brabant: 11 tal sessies staan reeds gepland. 

 
Brussel: 17 aanvragen en er zullen er nog volgen.  

1 cursus ging reeds door: viel heel goed mee, afwachten van de 

kwaliteit van de lesgever is niet altijd hetzelfde 

TZW begint boot af te houden omwille van het grote aantal aanvragen. 

Kunnen we dit oplossen met particulieren? 

Ingrid P 
We gaan samenzitten met TZW om dit te bespreken, dus liever nog wat 

afwachten om de privé fietshandelaars aan te spreken… (gepland op 4 

http://www.okrasport.be/
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april, maar gevraagd of dit nog sneller kan) 

Probleem zit hem ook in het succes, we gaan momenteel heel vlot over 

het aantal geplande aanvragen heen. 

 
Jan Omey: loopt goed.  

 
Limburg: 26 die vastliggen en 12 die lopende zijn. En ze komen nog 
binnen… 

Meteen problemen met TZW, on hold tot half maart gezet, omdat ze het 
personeel niet hadden 

4 cursussen zijn ondertussen afgerond: de reacties zijn zeer positief, al 
moeten we soms vaststellen dat de vooropgestelde tijd van 1 uur voor 
de theorie soms nipt is. Dit is iets waar je bij toekomstige cursussen 

rekening mee kan houden. 

 
Antwerpen: TZW wil vanaf september niets meer doen.  

Er komen nog altijd aanvragen binnen.  

 
Kempen: heel groot succes (27 vormingen) 

Voor de eerste groep waren er 52 opgedaagd ipv 30. Voor de praktische 
kant was dit minder handig. Voordeel was dat een groot deel al een 

elektrische fiets hadden en enkel voor de theorie kwamen. 

We hebben al een reservepersoon die met 3 fietsen komt als de TZW 
niet kan. 

 
Tielt: loopt ook goed 

 
Mechelen: 13 vormingen en 2 al uitgevoerd. Was positief! 

Er komen nog aanvragen binnen voor het najaar ook 

 
Waas en Dender: op de sporteldag willen ze nog extra promotie maken 

 
Midden-Vlaanderen: 4 tal al doorgegaan (van de 45 geplande 

momenteel): theorie  is inderdaad net te lang voor in een uurtje te 
steken. 

Samenwerking met TZW was in het begin moeilijk om beschikbare 

dagen te vinden, maar dit is iets soepeler geworden. 

Deelnemers zelf zijn enorm enthousiast en positief 

ECT 
91 bestellingen voor themaboxen 

 
Wim: Getuigenissen eventueel in het najaar meenemen tijdens de 

startdagen? Dan kunnen ze de anderen nog besmetten. 

 
De forumdagen werden als zeer interessant ervaren.  De hoeveelheid 

informatie was soms veel om te verwerken op 1 dag, maar de 
trefpunten vonden het zeer informatief/interessant.  

 
Jan Omey: onze regio vond het een van de betere dagen en inhoudelijk 
sterk.  
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OKRA heeft veel te leren van OKRA-SPORT 

 
Jozef: goede invulling. Maar lage opkomst (11 tot 15 tal) 

Er is wel ruime interesse voor de themaboxen, maar de trefpunten 
komen daarom niet altijd ook de volledige dag luisteren naar de uitleg. 

 
Christian: alle trefpunten kregen de documenten.. moet er een mailing 
vertrekken naar alle trefpunten die nog niets hebben laten weten? Een 

herinnering / rappel 

 
Jan Omey: maak dat de persoon van OKRA, niet de persoon van OKRA-

SPORT is, dan is het inderdaad teveel met ‘mijne winkel’ en ‘ECT’ 

Ingrid P 
Exemplaren van de themaboxen liggen klaar, iedereen hier aanwezig 

kan een pakketje meenemen ter inzage. 

 

6.  Gedachtewisseling toekomstplannen OKRA-SPORT in functie van 
jaarprogramma 2015 en beleidsplan van OKRA en OKRA-SPORT 

   –   voorstellen vanuit teamoverleg OKRA-SPORT 
- Andere voorstellen 

Document 
Voorstellen teamoverleg: Wim: (zie nota) 

Inspelen op een aantal nieuwe tendensen 

- Nationaal Kubb tornooi (er zijn al redelijk wat regionale) 

- Per beleidsperiode een groot/groter evenement doen: te 
vergelijken met het fietslint uit 2006 

- Golf Challenge: deelnemers aan spreken om jaarlijks een aantal 
keren een golf challenge te doen 

- Wouters-Waes concept: waarbij trefpunten het onderling tegen 
elkaar opnemen in een 5 tal disciplines (maar iets uitdagender 
dan de gekende sport en spel disciplines) 

 

Samenwerkingsverbanden: FitClass, ice mountain, Falos, Snow Valley… 

 

Projecten: concrete programma’s sloegen aan, misschien moeten in de 

toekomst terug een concreet programma uitwerken. Er zijn ideeën rond 
bewegen en voeding. 

 

Ideeën uit onderzoek student Ward. 

 

DANSwerking indienen als sporttak in de kijker bij Bloso? Kan in 

samenwerking met andere federaties.. 

 
Kubbs en “Wouters vs Waes” 

Voeding en beweging krijgt veel voorkeuren 

De regio’s zouden niet opteren voor een competitiegericht project. We 

stellen namelijk vast dat de trefpunten/senioren hier eerder 
terughoudend tegenover staan. 
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Misschien zijn jonge senioren hier wel eerder voor te vinden. 

 
We zullen de nota nog in de weekberichten laten opnemen, zodat 
iedereen hier zijn voorkeur uit kan halen 

 

7.  Stand van zaken wijzigingen decreet op de sportfederaties 

– verslag informeel gesprek met S-sport 
 – Verslag intercellen overleg van de Vlaamse Sportfederatie 

Ingrid P 
2 nota’s ‘verkennend gesprek’ en ‘powerpoint intercellenoverleg’ 

 
Vergadering van recreatieve en niet recreatieve federaties. 

 
Waarom: samenwerkingsverbanden zullen in de toekomst minimaal 

opgelegd worden.  

VSF: we weten dat Bloso bezig is met een voorstel en dat deze zeer 

verregaand kan/zal zijn. Vandaar dat de VSF hier een ander model wil 
tegenover zetten voor op het moment dat er een beslissing genomen 
moet worden 

 Jozef: veel unisportfederaties hebben zelf al stappen gezet en hebben 
contacten gehad met het kabinet. 

 

8.  Rondvraag:  de sportwerking in de regio (nieuwe accenten) 
 

Bespreking We zullen de nota nog in de weekberichten laten opnemen, zodat 

iedereen hier zijn voorkeur kan in aanduiden 

 

9 Komende activiteiten: volleybaltreffen – SeLenJo – OKRA-SPORT toert 

Bespreking 
SeLenJo:”leeftijdsgrens” van 50 jaar is aangepast. (geboortejaar van de 
deelnemers moet elk jaar aangepast worden)  

Bij deze editie is er ook een formule voor grootouders-kleinkinderen. 

In elke provincie gaat 1 jogging door 

 
OKRA-SPORT toert: 14 daagse in juni: meeste regio’s gaven hun 

activiteiten door 

 
Piet: elke dinsdag in Snow Valley in Peer – senioren tegen hele lage 

prijs en 1 uur les en 1 uur vrij skieen en koffie voor 17 euro 

 

10  Stage studenten HoWest 
 

Document Ward Simoens + 2 studentes 

Bespreking Ward: HoWest in Brugge was ook aanwezig op de forumdagen. 

De bedoeling van de stage is om 350 uur te presteren bij OKRA-SPORT 
De bachelorproef is aan de stage gekoppeld, namelijk een onderzoek die 
kan leiden tot een opvolger van ETT en EST en of hier vraag voor is. 

 2 studentes: Joyce en Audrey uit het tweede jaar: waar het accent ligt 
op coaching: worden 50 uur ingeschakeld als coachen van ECT vooral in 

Brugge en Tielt 



  

Verslag Algemene Vergadering 24.03.2014  p.8 

 

11 Korte demonstratie gebruik van okraintranet en website OKRA-SPORT 

Bespreking 
Dit agendapunt zullen we verzetten naar volgende vergadering 

 

12 Varia 

 

Bespreking 
Geen aanvullingen 

 
 

  
 


